
PROTOKOLL FRA MØTE I HEMSEDAL SOKNERÅD  

Torsdag 25. januar  

 

 

Møtt:  

Håvard Venås, leder 

Arnt Skansen, nestleder 

Monika Bakko 

Anders Teigen Bakke 

Oskar Sunde 

Leif Erik Haug 

Sokneprest Camilla Osnes 

Ole Embrikgård  

Liv Marit Gran 

Sigrid Falnes 

Nina Oleanne Ulsaker 

 

 

Møtet begynte i Hemsedal kyrkje der soknepresten viste sanseområdet og delte tanker 

og planer.  

 

Sakliste 

Sak SR 1/24 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Sak SR 2/24 Godkjenning av protokoll 

Sak SR 3/24 Prestens 5-min 

Sak SR 4/24 Arrangementer    

Sak SR 5/24 Visjoner  

Sak SR 6/24 Kyrkjebladet    

Sak SR 7/24 Justering av offer på gudstjenestelisten 

Sak SR 8/24 Kyrkjelydens årsfest  

Sak SR 9/24 Gospelhelg  

Sak SR 10/24  

a) Sanseområdet i kirka.  

b) Livstreet    

Sak SR 11/24 Organiststilling  

Sak SR 12/24 Ungdomsarbeiderstilling 

Sak SR 13/24 Orienteringssaker 

Sak SR 14/24 Eventuelt 

 

 

Sak SR 1/24 Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Vedtak:  

Innkalling og sakliste godkjennes 

 

 

Sak SR 2/24 Godkjenning av protokoll fra 12/12-23 

 

Vedtak:  

Protokoll godkjennes 

Meir himmel på jorda  



Sak SR 3/24 Prestens 5-min 

- Møtepunkt 7.april / Hans Eskil Vigdel: Åndelig maktmisbruk. Det blir også en samling 

etter at møtepunkt er ferdig. Ca 1830-1930. Soknerådet oppfordres til å delta.  

- 14.feb: Askeonsdag gudstjeneste og besøk fra Areopagos. De jobber med trospraksis og 

dialog og med å knytte tro og hverdag sammen. Dette utsettes.  

 

 

Sak SR 4/24 Arrangementer 

- Gudstjenester julaften. 

o Godt oppmøte på alle 4 gudstjenestene. Spesielt fint var det å se at oppmøtet i 

Lykkja var så godt. Her må det vurderes hvordan dette kan løses neste år. Finnes 

det mulighet for å ha 2 messer?  

o Andakten på bygdaheimen er flyttet til tidligere i desember for at soknepresten 

skal ha bedre tid på desemberandakten. Å ha andakten julaften gjør at tiden kan bli 

litt presset.  

- 4.feb. Møtepunkt; 2 fra soknerådet er satt opp. Det spørres om en frivillig til.  

- 15.feb. Salmekveld. En av de medvirkende spørres om å være kirkevert.   

 

Annet:  

- Møtepunkt: Sende ut instruksen for møtevert sendes til soknerådet.  

 

 

Sak SR 5/24 Visjoner for soknerådet  

Saken ble flyttet og tatt som siste sak for kvelden.  

 

Soknepresten la fram plan for arbeidet framover. Det ble vist statistikk og data fra 

kommunedata og informasjon om hemsedal kyrkje sine aktiviteter.  

 

Fasene i visjonsplanarbeidet: 

Fase 1: Hvordan jobbe med plan 

Fase 2: Hvem er vi og vårt lokalmiljø?  

Fase 3: Hva ønsker vi å satse på? 

Fase: Aktiviteter og tiltak.  

 

Det er ikke plan for at det skal settes i gang mange nye ting/aktiviteter. Men bli mer klar over 

hva som faktisk gjøres av arbeid og hva som er bra og mindre bra. Finne ut hvor vi har hull og 

hvor man ønsker å ha ekstra satsning. Målet er gode og konkrete satsningsområder og en 

visjon for Hemsedal kyrkje.  

 

Temaer som var til gruppediskusjon, var relatert til beskrivelse av lokalsamfunnet og 

menigheten.  

- Hva er unlikt ved hemsedal kyrkje / kyrkjelyd og lokalsamfunnet 

- Hva er vår tradisjon, historie, det vi gjør 

- Hva er unikt ved norske kirke 

 

 

Punkter som kom opp i gruppene:  

- Høyt oppmøtetall i kirka og bred aldersspredning. 

- Åpent for andre aktiviteter enn kun gudstjenester.  



- Mindre skarpe skiller og kirka er inkludert i det andre livet i bygda. Det er ikke «kyrkja og 

de andre».  

- Bra samarbeid på tvers innad i kyrkja og andre kristne organisasjoner/lag med å ta hensyn 

til hverandres arrangementer 

- Kyrkja er gode til å samarbeide med andre aktører, fex middag for alle og drop in bryllup.  

- Kyrkja har stor respekt i bygda.  

- Noen ønsker ikke å delta i kyrkja av ulike årsaker.  

- Kyrkja er åpen for alle 

- Mindre skiller.  

- Hemsedøler er vant til at folk flytter til bygda.  

- Dugnadsånd.  

- Mange har blitt boende etter å ha vært på ulike aktiviteter på høyfjellssenteret.  

- Hemsedølene er driftige med tanke på det de frivillige bidrar med.  

- Viktig kulturarv. Bondekultur. Mattradisjoner. Stølsliv.  

- Nyter godt av godt ungdomsarbeid fra 70-tallet. Hva har påvirket Hemsedal til dette 

engasjementet? Kanskje fordi man ikke hadde prest tidligere og måtte ordne mer selv. 

- Stort engasjement. Mange frivillige. Mye arbeid drives av frivillige.  

- Høy teologisk kompetanse blant engasjerte og frivillige – og interesse for det.  

- Veldig musikalsk menighet.  

- Både bygdekultur og urbant pga turisme.  

 

 

Framover 

På soknerådsmøtet i mars blir det idémyldring rundt utfordringene vi har og står overfor.  

Og start på fase 3 med blant annet formulering av satsning.  

 

På årsfesten i mars er det planlagt for idémyldring/gruppesamtaler/bordsamtaler om noen av 

de samme temaene. Invitere alle til å komme med ideer ut i fra soknerådets visjon og 

verdigrunnlag. 

 

 

 

Sak SR 6/24 Kyrkjebladet  

Det er dårlig økonomi i kyrkjebladet og det må gjøres endringer. I Hemsedal har vi flere 

steder å nå med informasjon, men det er fremdeles et viktig blad og en tradisjon mange ser 

som viktig. Det er viktig å finne gode annonsører og/eller noen hovedsponsorer. Et godt blad 

er viktig å støtte fra soknerådene og er verdt midlene det koster dersom det viser seg at bladet 

går med underskudd. Det er ønskelig med mer redaksjonelt stoff og at flere bidrar. Det må 

informeres om bladpenger i for eksempel gudstjenester og på andre arenaer.  

 

 

Vedtak: 

Kyrkjebladet er et viktig og tradisjonsrikt blad for kyrkja. Kyrkjebladet utgis i 3 nummer med 

12 sider i inntil 3 år framover. Bladpengene fortsetter med 300 kr. Det skal jobbes for å være 

klar med en digital kombinasjon innen 3 år. Det er ikke ønskelig å fase ut det trykte bladet. 

Soknerådsmedlemmene oppfordres til å komme med innspill til aktuelle annonsører og/eller 

sponsorer/givere til redaksjonen og å bidra med artikler til kyrkjebladet. Det er viktig at 

økonomien følges opp tett og at det informeres om bladpenger på gudstjenester og andre 

arrangement.  

 



 

Sak SR 7/24 Justering av offer på gudstjenestelisten 

 

Vedtak: 

Gå ut senteret fjernes for 2024 da det ble satt opp en mottaker for mye på opprinnelig liste.  

Offer planlagt til søndagsskolen i Hemsedal endres til søndagsskolen sentralt.  

 

 

Sak SR 8/24 Kyrkjelydens årsfest 

Annet hvert år arrangerer soknerådet kyrkjelydens årsfest i sammenheng med framlegg av 

årsmelding. De andre årene arrangeres frivilligfest.  

 

Årets årsfest er 21.mars kl 19.30  

 

Vedtak: 

Håvard og Sigrid planlegger årsmøtet, sammen med kyrkjeverja.  

 

 

Sak SR 9/24 Gospelhelg  

 

Vedtak: 

Soknerådet ønsker gospelkick-off med Leif Ingvald Skaug 27-29 september.  

Kostnader dekkes av deltakeravgift. Det undersøkes om det kan søkes eksterne midler til 

prosjektet. Kyrkjeverja sjekker rundt avbestillingsfrist og lager en interessepåmelding.  

 

 

Sak SR 10/24 Sanseområdet i kirka  

a) Soknepresten orienterte i kyrkja om hva som er gjort og tenkt med sanseområdet.  

 

b) Livstreet.  

 

Vedtak: 

Soknerådet ønsker å investere i livstre fra Benjamin Sigenthaler for å videreutvikle 

sanseområdet i kirka. Soknerådet velger alternativ 1; stein. Det søkes om midler fra 

aktuelle steder og det bør vurderes innsamling i kyrkjelyden. Soknerådet ønsker 

tilbakemelding på økonomien før bestilling foretas. Det skal også søkes til biskop før 

bestilling kan foretas. Det er viktig at prosten involveres og at bispedømmekontoret 

konfereres med. Kunstneren inviteres til møtet i mars for å vise materialer og tanker.  

 

 

Sak SR 11/24 Kantor/organiststillingen 

 

Vedtak: 

Soknerådet ønsker å øke kantorstillingen til 70%. Fellesrådet må gjøre vedtak før det sendes 

budsjettrevisjon til kommunestyret. 

 

Sak SR 12/24 Ungdomsarbeider 

 

 

Vedtak: 



Soknerådet ser positivt på innspillet fra Normisjon og ønsker å starte prosessen med å ansette 

ungdomsarbeider. Følgende premisser er lagt til grunn: 

- Normisjon overfører midler til kyrkja. Det settes på eget fond i kyrkja sitt regnskap. 

- Ungdomsarbeideren ansettes i 30% prosjektstilling i 1 år med mulighet for utvidelse. 

Kyrkjeverja utøver arbeidsgiveransvaret og ungdomsarbeideren blir del av kyrkja sin stab 

med kontorplass på kyrkjekontoret.  

- Kyrkja overtar ansvar og drift av givertjeneste knyttet til stillingen. Giverne blir informert 

og kan velge å fortsette eller avslutte.  

- Normisjon blir invitert til å være med i et ungdomsarbeidsutvalg sammen med 

ungdomarbeideren og representanter fra kyrkja. Målet er at også ungdommer er med i 

utvalget. 

- Ungdomsarbeideren skal arbeide i samarbeid med KULH, kyrkja sin stab og ha 

tilstedeværelse i ungdomsmiljøet på de aktivitet det er aktuelt samt å sette i gang nye 

aktiviteter.  

- Ungdomsarbeideren jobber med aldersgruppen 11-19 år.  

- Giverne til givertjenesten til ungdomsarbeiderstillingen må informeres av Normisjon om 

at kyrkja overtar midlene og gis mulighet til å få tilskuddet tilbakeført.  

 

 

Sak SR 13/24 Orienteringssaker 

a) Fellesrådskurset 5.februar 2024, på Thon hotel på Ål. Middag kl 16. Kurs 18-21.  

b) Camilla og Irene har sett på endring på kirkekaffe: 

a. Kaffe/twist på møtepunkt: 4/2, 7/4, 1/9, 1/12 

b. Kaffe/twist på gudstjenester: 3/11 (allehelgens) 

c. Kaffe + kake (bakerlauget): 28/1 (kyrkjekaffe/bingo), 21/3 (kyrkjelydens 

årsmøte med servering), 28/4 (konfirmantfest), 13/5 (dugnad), 13/10 (lys&liv),  

d. Kaffe og annet: 11/8 stølsmesse, kvikaku? 8/12 (kaffe/clementiner/rester fra 

lykkja) 

c) Credo app. Mer info kommer.  

 

 

 

Sak SR 14/24 Eventuelt 

Ingen saker.  

 

 

 
Neste møte i SR blir torsdag 7 mars 2024 kl. 20.00-21.00. Fellesrådssaker 18.00-20.00 

 

 

Håvard Venås  

Leder 

26.januar 2024 

 

 


